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Tárgy: Miért csökkentik a kukorica uniós felvásárlási árát 

A megújuló energiaforrásokhoz kapcsolódó beruházásokat megelőzően komoly piaci zavarok voltak 
megfigyelhetők az uniós kukoricatermeléssel kapcsolatban, e beruházásoknak köszönhetően 
azonban a megtermelt kukorica környezet- és klímabarát módon kerül felhasználásra, valamint magas 
fehérjetartalmú takarmány alapanyagaként is szolgál, így enyhíti az EU fehérje-ínségét.  

A közelmúltban az Európai Bizottság a kukorica felvásárlásának csökkentéséről döntött. Ezzel a 
Bizottság veszélybe sodorja azt, hogy az európai uniós gazdák megőrizzék versenyképességüket a 
kereskedelmi háború idején, illetve akkor, amikor láthatóan csökken a Közös Agrárpolitika 
támogatásainak a mértéke.  

Miért szándékozik a Bizottság a kereskedelmi háborúk peremén az uniós kukorica felvásárlását 
csökkenteni?  

Hogyan kívánja a Bizottság a megtermelt kukorica környezet- és klímabarát feldolgozását ösztönözni 
az Európai Unióban?  


